
 
 

Referat fra ordinær Generalforsamling i Skæring Fællesråd 

Skæring Kirke,  
Skæring Kirkevej 1, 8250 Egå 

Tirsdag d 28/3 2023 kl. 20. 
Dagsorden 

1. Valg af stemmetællere  
2. Valg af dirigent og referent 
3. Bestyrelsens/formandens beretning  
4. Udvalgsberetninger 
5. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab  
6. Behandling af indkomne forslag  
7. Orientering om og godkendelse af budget for det kommende år samt godkendelse af kontingent  
8. Valg af medlemmer til bestyrelsen  
 På valg er  

 Annbritt Jørgensen (er villig til at modtage genvalg) 
David York  (er villig til at modtage genvalg) 
Mikkel Petersen (er villig til at modtage genvalg) 
Susie Bahn (blev valg som suppleant og er villig til valg 
Simon Fristed Eskildsen (blev valgt som suppleant og er villig til valg)  

 
9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  
 
10. Valg af revisorer  
 Per Sundgaard (er villig til at modtage genvalg) 
11. Valg af revisorsuppleanter 
 
12. Eventuelt 
   

Referat 

Der er 28 personer til stede 
 
1. Valg af stemmetællere  
     Kim og Søren 



 
 
2. Valg af dirigent og referent 
     David er valgt som dirigent 
     Annbritt er valgt som referent 
 
3. Bestyrelsens/formandens beretning  
    Lise-Lotte fremlægger beretning (se bilag) 
    For 2-2,5 år siden var der store sten nede for enden af Grønspættevej – hvor er de blevet af? Kommunen 
må vide det. 
 
4. Udvalgsberetninger 
 
    David fremlægger trafikudvalgets beretning (se bilag). 
    Der spørges til tilkørslen til Føtex, fra Grenåvej – denne plan er skrinlagt for nu. 
    Der laves pt trafikmålinger ved udkørslen til Grenåvej. 
    Der bør gøres opmærksom på, at man bør lave trafikmålinger i den ende af Skæring Hedevej, der engang 
var sommerhusområde. Dog bør der også laves en måling af farten. 
Strækningen er ikke engang egnet til at køre 50 km – ofte kører bilisterne 80 km eller mere. 
Der vil blive lagt ny asfalt på alle asfaltveje herude når de er færdige med at lægge fjernvarme. 
Støjbekæmpelse fra Grenåvej – der er en del støjforurening ved parcellerne ud til Grenåvej. Kommunen har 
lavet støjmålinger, der stoppede ved Risskov. Man bør foreslå at de fortsætter til Skæring. 
     
Annbritt fremlægger natur- og miljø udvalget (se bilag). 
    Kulturen på stranden har ændret sig. Vandkvaliteten i bugten er rigtig dårlig, og det bliver kun værre. Der 
bliver dog holdt øje med det. Der er efterhånden meget slam på bunden og det er ikke behageligt at bade 
ved stranden mere. 
Høfder kan være med til at skabe en anden gennemstrømning. 
Forurening i Skæring – affaldsindsamling. Der bør overvejes at gøre mere i det, end blot en gang om året. 
 
5. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab  
   Ivar fremlægger regnskab (se bilag) 
   Regnskabet er godkendt 
 
6. Behandling af indkomne forslag 
     David fremlægger det indkomne forslag (se bilag). 
     Skæring Fællesråd kan ikke pålægge kommunen at gøre noget. 
     App’en Borgertip kan dog bruges, såfremt man bliver opmærksom på steder, hvor der bør udbedres 
skader på vejen. 
Mobilitet er blevet gjort opmærksomme på, at vejstrækningen er belastet. 
Man kan passende inkludere Skæring Hedevej fra busvejen og ned til Svinbovej i den samme model. 



 
 
Det er allerede blevet foreslået Mobilitet, at der skal laves en miljøvej – dette er blevet afvist med 
begrundelse i for meget trafik. 
Man kunne gøre det i forbindelse med genetableringen af vejene efter der er lagt fjernvarme. 
Der kan afkræves en status fra kommunen i forhold til de problemer, vi gør dem opmærksomme på. 
Der arbejdes videre med forslaget.  
 
7. Orientering om og godkendelse af budget for det kommende år samt godkendelse af kontingent  
    Der er ikke så mange medlemmer, som der kunne ønskes. Men det har været svært at få hvervet 
medlemmer. 
Der bør slås på funktionen af Fællesrådet, og at det er Fællesrådet der bliver lyttet til hos kommunen. 
Der bør synliggøres hvor mange husstande, grundejerforeningerne dækker over. Det er der, 
gennemslagskraften ligger. 
Gruppemedlemmerne bør melde ind hvor mange de repræsentere. 
Budgettet er godkendt. 
Kontingentet fortsætter som hidtil. 
 
8. Valg af medlemmer til bestyrelsen  
 På valg er  

 Annbritt Jørgensen (er villig til at modtage genvalg) 
David York  (er villig til at modtage genvalg) 
Mikkel Petersen (er villig til at modtage genvalg) 
Susie Bahn (blev valg som suppleant og er villig til valg 
Simon Fristed Eskildsen (blev valgt som suppleant og er villig til valg) 

Alle er valgt  
 

9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  
                           Der er ikke valgt nogen suppleanter 

 
 
10. Valg af revisorer  
 Per Sundgaard (er villig til at modtage genvalg) 
 
11. Valg af revisorsuppleanter 
                          Lisbeth Nielsen er valgt 
 
 12. Eventuelt 
        Status på Samlingsstedet: 
        De er ved at bygge om igen, fordi taget er faldet sammen. Så der kendes endnu ikke en åbningsdato. 
        Der er ansat ny projektansvarlig. 



 
 
        Føtex melder noget ud, når de ved noget. 
         
        Bro og tunnel: 
        De er en gruppe, der har været i gang i en 2-3 år med at få fællesrådets første prioritet kørt i stilling. 
        Det er lidt op ad bakke. Selve tunnelen er en svær størrelse, da der ligger fjernevarmeledninger. Og en 
bro skal have en forholdsvis stor tilkørsel på begge sider.  
        Der arbejdes videre med forslag til kommunen. 
 


